
Närvarande

§1. Mötets öppnande

Styrelseordförande Magnus Jonsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§2. Val av justerare

Till justerare valdes Thomas Lindberg.

§3. Genomgång och godkännande av tidigare protokoll

Tidigare protokoll från den 7 april gicks igenom och godkändes

§4. Genomgång och godkännande av dagordning

Utskickad dagordning godkändes.

§5. Konstituerade av styrelsen

Junioransvariga: Janne Hedström och Benny Bresciani

Landslag/Elitsatsning: Ricky Nauman

SK/TK: Jennie Norberg, Thomas Lindberg och Cecilia Jakobsson

Media/Kommunikation: Benny Bresciani, Ricky Nauman och Camilla Renlund

Sekreterare: Sibyl Lindgren

§6. Arbetssätt i Styrelsen

RF Coachen ska kontakta Magnus. Vi behöver ha någon form av talarordning, vi pratar ofta alla på en

gång.

Camilla kommer att vara adjungerad till varje möte, men ingår inte i styrelsemejlen. Detta behöver vi

tänka på när vi skickar mejl där vi vill att Camilla ska vara med.

Digitala möten första måndagen i månaden och några fyskiska möten.

Klädpolicy, Piketröja och mörka byxor (hel och ren) Ingen alkoholkonsumtion när man bär

förbundskläder.

§7. Medlemsrevisor - Valberedningen

Medlemsrevisorn och valberedningens ordförande vill gärna vara med någon gång när vi har möte.

Det känns ok att de kan närvara någon gång

Styrelsemöte

Svenska Dartförbundet

Mötesnummer 1

Datum & tid 2025-05-12 19:00 - 22:00

Ledamöter

Janne Hedström (Video)

Maggan Ersson (Video)

Magnus Jonsson (Video)

Ricky Nauman (Video)

Sibyl Lindgren (Video)

Suppleanter

Benny Bresciani (Video)

Jennie Norberg (Video)

Thomas Lindberg (Video)

Adjungerade

Camilla Rehnlund (Video)

Leif Karlsson (Video)

Tommie Svensson (Video)

Ej närvarande

Cecilia Jacobsson
(Anmält förhinder)

Evis Furuskog
(Anmält förhinder)
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§8. Ajournera mötet

Medlemsrevisorn har lämnat förhinder, men Tommie Svensson från valberedningen kopplade upp

sig.

Tommie presenterade sig och berättade hur han vill jobba i valberedningen.

Tommie var närvarande under resten av mötet.

§9. Ekonomirapport

Kassören redogjorde för resultat- och balansrapport samt en ny budget.

Ny budget efter hänvisning från förbundsstämman, med anledning av de motioner som godkändes.

FS tog beslutet att godkänna den nya budgeten.

§10.IT- och Hemsida

FS behöver skriva ett nytt avtal med Frank angående Dartstatistik och Licensmodulen. Magnus och

Camilla fortsätter diskussionen med Frank.

Magnus kommer att kontakta Cogwork, för att ta reda på om det finns fler kostnader för de arbete

de lagt ner.

§11.Media- och kommunikation

Det behövs hjälp av SDF för att få information till Facebook sidan. Förslag, skicka en förfrågan till

SDF som sedan kan skicka vidare till sina föreningar. Lokal reporter från varje distrikt, men som

måste se sig som en del av SvDF.

Team Manager för senior/junior kan också vara behjälpliga.

§12. FK Senior/junior

FK Senior: Det har kommit 2 st nya till elitsatsningen. Kontrakten för Team Manager är signerade.

Uttagning till landslaget kommer att ske i juni.

Deltagit i en elit konferensen på Bosön. Där samlas alla idrotter som är med i Riksidrottsförbundet,

för två dagars föreläsningar och en väldig massa nätverkande.

Årets röda tråd var Tränarskap, organisation och prestation i världsklass.

FK Junior: Landslagstruppen till EM är uttagen

§13. Juniorer

När alla SDF haft sina årsmöten kommer information skickas ut till alla junioransvariga i repektive

SDF

§14.SDF

Hur ökar vi samarbetet mellan SvDF och SDF?

Kontinuerliga möten med de olika posterna inom SDF.

Fysisk SDF-Konferens, fundera så diskuterar vi detta på nästa möte.

§15.Tävling (TK)

Juniormotionen bifalldes av förbundsstämman med några ändringar. TK-gruppen kommer att lägga

ett förslag baserat på motionen till nästa möte.

Därefter skickas den ut till alla TK-ansvariga i SDF.

Arbetet med tävlingsbestämmelserna fortsätter.

Här kom Leif Karlsson in i mötet för att prata om SM-vecka i Umeå den 25-29 mars 2026

Haft möte med kommuen och de är positiva. Vi kommer att spela singelspel med dubbel ingång, 16

herrar och 8 damer.

Hur ska uttagningen gå till? Vi diskuterade lite olika förslag och ska fundera till nästa möte, då vi tar

beslut.
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Efter detta lämnade Leif mötet.

§16.Riksserie (SK)

Sista sammandraget i riksserien spelas den 16-18 maj i Nyköping. Stefan Kilman kommer att vara på

plats och ta hand om detta. Därefter avslutar Stefan Kilman arbetet i seriekommittén.

§17. RF

Riksidrottsmötet i Göteborg den 23-25 maj representeras av Magnus Jonsson, Camilla Rehnlund och

Maggan Ersson.

§18.Generalsekreterare

Årsmötet genomfördes på ett tillfredsställande sätt när det gäller Easy Meet

Men vi lärde oss mycket. Systemet är det väldigt bra.

Jag och Magnus haft vårt första möte som ordförande och GS detta enligt mitt avtal 

§19.Uppföljning av tidigare beslut

Fanns inga beslut att följa upp

§20.Skrivelser

Inga skrivelser har inkommit.

§21.Övriga ärenden

Fanns inget övrigt att diskutera

§22.Nästa möte

Nästa styrelsemöte är planerat till den 2 juni kl 19.00

§23.Mötets avslutande

Ordförande tackade alla ledamöter, avslutade mötet och hälsade alla välkomna till nästa möte.

Undertecknare

Sibyl Lindgren (Sekreterare)

Thomas Lindberg (Justerare)
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Följande handlingar har undertecknats den 14 maj 2025
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Närvarande



§1. Mötets öppnande



Styrelseordförande Magnus Jonsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.



§2. Val av justerare



Till justerare valdes Thomas Lindberg.



§3. Genomgång och godkännande av tidigare protokoll



Tidigare protokoll från den 7 april gicks igenom och godkändes



§4. Genomgång och godkännande av dagordning



Utskickad dagordning godkändes.



§5. Konstituerade av styrelsen



Junioransvariga: Janne Hedström och Benny Bresciani



Landslag/Elitsatsning: Ricky Nauman



SK/TK: Jennie Norberg, Thomas Lindberg och Cecilia Jakobsson



Media/Kommunikation: Benny Bresciani, Ricky Nauman och Camilla Renlund



Sekreterare: Sibyl Lindgren



§6. Arbetssätt i Styrelsen



RF Coachen ska kontakta Magnus. Vi behöver ha någon form av talarordning, vi pratar ofta alla på en



gång.



Camilla kommer att vara adjungerad till varje möte, men ingår inte i styrelsemejlen. Detta behöver vi



tänka på när vi skickar mejl där vi vill att Camilla ska vara med.



Digitala möten första måndagen i månaden och några fyskiska möten.



Klädpolicy, Piketröja och mörka byxor (hel och ren) Ingen alkoholkonsumtion när man bär



förbundskläder.



§7. Medlemsrevisor - Valberedningen



Medlemsrevisorn och valberedningens ordförande vill gärna vara med någon gång när vi har möte.



Det känns ok att de kan närvara någon gång



Styrelsemöte



Svenska Dartförbundet



Mötesnummer 1



Datum & tid 2025-05-12 19:00 - 22:00



Ledamöter



Janne Hedström (Video)



Maggan Ersson (Video)



Magnus Jonsson (Video)



Ricky Nauman (Video)



Sibyl Lindgren (Video)



Suppleanter



Benny Bresciani (Video)



Jennie Norberg (Video)



Thomas Lindberg (Video)



Adjungerade



Camilla Rehnlund (Video)



Leif Karlsson (Video)



Tommie Svensson (Video)



Ej närvarande



Cecilia Jacobsson
(Anmält förhinder)



Evis Furuskog
(Anmält förhinder)
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§8. Ajournera mötet



Medlemsrevisorn har lämnat förhinder, men Tommie Svensson från valberedningen kopplade upp



sig.



Tommie presenterade sig och berättade hur han vill jobba i valberedningen.



Tommie var närvarande under resten av mötet.



§9. Ekonomirapport



Kassören redogjorde för resultat- och balansrapport samt en ny budget.



Ny budget efter hänvisning från förbundsstämman, med anledning av de motioner som godkändes.



FS tog beslutet att godkänna den nya budgeten.



§10.IT- och Hemsida



FS behöver skriva ett nytt avtal med Frank angående Dartstatistik och Licensmodulen. Magnus och



Camilla fortsätter diskussionen med Frank.



Magnus kommer att kontakta Cogwork, för att ta reda på om det finns fler kostnader för de arbete



de lagt ner.



§11.Media- och kommunikation



Det behövs hjälp av SDF för att få information till Facebook sidan. Förslag, skicka en förfrågan till



SDF som sedan kan skicka vidare till sina föreningar. Lokal reporter från varje distrikt, men som



måste se sig som en del av SvDF.



Team Manager för senior/junior kan också vara behjälpliga.



§12. FK Senior/junior



FK Senior: Det har kommit 2 st nya till elitsatsningen. Kontrakten för Team Manager är signerade.



Uttagning till landslaget kommer att ske i juni.



Deltagit i en elit konferensen på Bosön. Där samlas alla idrotter som är med i Riksidrottsförbundet,



för två dagars föreläsningar och en väldig massa nätverkande.



Årets röda tråd var Tränarskap, organisation och prestation i världsklass.



FK Junior: Landslagstruppen till EM är uttagen



§13. Juniorer



När alla SDF haft sina årsmöten kommer information skickas ut till alla junioransvariga i repektive



SDF



§14.SDF



Hur ökar vi samarbetet mellan SvDF och SDF?



Kontinuerliga möten med de olika posterna inom SDF.



Fysisk SDF-Konferens, fundera så diskuterar vi detta på nästa möte.



§15.Tävling (TK)



Juniormotionen bifalldes av förbundsstämman med några ändringar. TK-gruppen kommer att lägga



ett förslag baserat på motionen till nästa möte.



Därefter skickas den ut till alla TK-ansvariga i SDF.



Arbetet med tävlingsbestämmelserna fortsätter.



Här kom Leif Karlsson in i mötet för att prata om SM-vecka i Umeå den 25-29 mars 2026



Haft möte med kommuen och de är positiva. Vi kommer att spela singelspel med dubbel ingång, 16



herrar och 8 damer.



Hur ska uttagningen gå till? Vi diskuterade lite olika förslag och ska fundera till nästa möte, då vi tar



beslut.
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Efter detta lämnade Leif mötet.



§16.Riksserie (SK)



Sista sammandraget i riksserien spelas den 16-18 maj i Nyköping. Stefan Kilman kommer att vara på



plats och ta hand om detta. Därefter avslutar Stefan Kilman arbetet i seriekommittén.



§17. RF



Riksidrottsmötet i Göteborg den 23-25 maj representeras av Magnus Jonsson, Camilla Rehnlund och



Maggan Ersson.



§18.Generalsekreterare



Årsmötet genomfördes på ett tillfredsställande sätt när det gäller Easy Meet



Men vi lärde oss mycket. Systemet är det väldigt bra.



Jag och Magnus haft vårt första möte som ordförande och GS detta enligt mitt avtal 



§19.Uppföljning av tidigare beslut



Fanns inga beslut att följa upp



§20.Skrivelser



Inga skrivelser har inkommit.



§21.Övriga ärenden



Fanns inget övrigt att diskutera



§22.Nästa möte



Nästa styrelsemöte är planerat till den 2 juni kl 19.00



§23.Mötets avslutande



Ordförande tackade alla ledamöter, avslutade mötet och hälsade alla välkomna till nästa möte.



Undertecknare



Sibyl Lindgren (Sekreterare)



Thomas Lindberg (Justerare)
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